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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2018/19:174 Upphandling av nattåg

Regeringen har aviserat att den ska satsa 50 miljoner kronor under 2019 på 
nattåg till övriga Europa. I dag finns det dock endast en tågförbindelse till 
kontinenten. Det är det privata företaget Snälltåget som då kör via Trelleborg–
Sassnitz (Stena Line). Samtidigt håller godstrafiken på tåg till kontinenten via 
färja på att försvinna helt och hållet. Efter det att trafiken från Ystad till Polen 
lades ned vid årsskiftet har Sverige endast tågfärjetrafik från en enda hamn, 
Trelleborg. Trafiken drivs av det privata rederiet Stena Line. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga infrastrukturminister Tomas 
Eneroth:

 

Avser ministern och regeringen att upphandla nya spår via färjetrafiken i och 
med att nattågen ska börja rulla för att öka förbindelserna mellan Sverige och 
kontinenten? 

………………………………………

Anders Hansson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-04-09
Besvaras senast
2019-04-30


